
Zápis Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit 

 

Číslo jednání:   3/2022  

Datum konání:   4. 5. 2022  

Předsedající:   Mgr. Jiří Ammer  

Přítomní:  Jaromír Hukal, Dominik Urich, Mgr. Miroslav Franěk, Svatopluk Malina,  

                                           Mgr. Klára Hlaváčková, Mgr. Miroslav Franěk, Mgr. Jan Kittler 

Nepřítomní:  Bc. Martin Ďurica, Bc. Jiří Šebek 

Hosté:   Bc. Jaroslav Kočí 

Tajemník/Zapisovatel:  Bc. Veronika Jáně 

 

Jednání Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit se uskutečnilo dne 4. 5. 2022 v budově Úřadu 

MČ Praha 20, Jívanská 647. Jednání zahájil předseda pan Mgr. Jiří Ammer v 17.00 hod. 

➔ Hlavním bodem jednání byly Individuální dotace z rozpočtu Městské části Praha 20 na rok 

2022. Komise projednala celkem 7 žádostí a ve všech případech navrhla schválení dotace. 

 

1. CSG TRI TEAM z.s. 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje 

poskytnout dotaci ve výši 90 000 Kč. 

2. Ing. Lenka Malá 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu  

a navrhuje poskytnout částku ve výši 40 000 Kč. 

3. Josef Ptáček 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje 

poskytnout částku ve výši 33 000 Kč. 

4. Martina Ptáčková 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje 

poskytnout částku ve výši 33 000 Kč. 

5. Adam Pilc 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje 

poskytnout částku ve výši 30 000 Kč. 

 

6. Jachtklub Toušeň, z.s. 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje 

poskytnout částku ve výši 30 000 Kč. 

 
7. V den setkání komise, obdržela písemnou žádost od SC Xaverov Horní Počernice, z.s., 

kdy žádají o příspěvek na dopravu na mezinárodní turnaje týmů mládežníků.  



Jedná se o fotbalové turnaje v Německu a Rakousku. Celková výše nákladů na dopravu 

autobusem činí 118 000 Kč. Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti 

sportu a navrhuje poskytnout částku ve výši 50 000 Kč. 

 

➔ Pumptrack – radní pro sport J. Kočí představil výstavbu 2. etapy pumptracku a rekonstrukci 

stávajícího. Komise s návrhem souhlasí. 

➔ FZŠ Chodovická – radní pro sport J. Kočí představil nově zrekonstruované hřiště (klec) ve 

sportovním areálu FZŠ Chodovická.  

Komise k areálu opakovaně připomíná nedostatečné zázemí, a to – toalety, převlékárnu, 

osvětlení a aplikace k sítím u horních dvou hřišť. 

➔ Koupaliště Eliška – radní pro sport J. Kočí zmínil, že by Městská část ráda obnovila koupaliště 

ve Svépravicích a dále vybudování přírodního hřiště na volejbal. Komise bere na vědomí. 

Pan předseda poděkoval všem přítomným za účast a v 18.10 hod. jednání komise ukončil. Příští 

komise se uskuteční 15. 6. 2022 od 17:00. 

 

         Mgr. Jiří Ammer 

                    předseda komise v.r. 


